



SOLICITATION 1000166241
Provision of Scientific Expertise for Coordination and
Conduct of Human Health Risk Assessment, Scientific Peer Reviews and Consultations

Question 39

Section 7.1.1 lists that Bidders need to provide 1 hard copy and 4 soft copies on CD of the Technical Bid. Please confirm that this is correct.

Response 39

As per Part II Proposal Requirements *in addition* to the instructions under 7.1.1 the Bidders *may* provide their bid in separately bound sections as follows:

Section I: Technical Bid (1 hard copy);
(4 soft copies on CD);
Section II: Financial Bid (1 hard copy);
(1 soft copy on CD);
Section III: Certifications (1 hard copy); and
(1 soft copy on CD).

Bidders may submit their bids in either one of the two outlined instructions under 7.1.1.

Question 40

Can you provide the bid review completion date so we can confirm reference availability?

Response 40

A firm date cannot be provided. The bid review will commence the week of the 27th of July. The completion of the evaluations is dependent on the number of bids received. It is the Bidders responsibility to ensure that the references provided will be available as per the terms set out in the RFSO.

Question 41

Regarding point rated requirement R1 - Do we need to submit proof of each project example provide for Project Manager's experience in project management?

Response 41

Rated criteria R1 indicates that "The Bidder has *demonstrated* the project Manager's experience in overall project management etc by submitting previously managed projects for services similar to the Statement of Work" so yes projects are to be submitted.



SOLICITATION 1000166241

Fourniture de connaissances scientifiques pour la coordination et la tenue d'une évaluation des risques pour la santé humaine, d'évaluations scientifiques par les pairs et de consultations

Question 39

Il est indiqué au paragraphe 7.1.1 que les soumissionnaires doivent fournir une copie papier et quatre copies électroniques sur CD de la soumission technique. Veuillez confirmer si cela est exact.

Réponse 39

Conformément à la Partie II (Exigences de la proposition), *en plus* des instructions fournies au paragraphe 7.1.1, les soumissionnaires *peuvent* fournir leur soumission dans des sections distinctes, comme suit :

- Section I : Soumission technique (1 copie papier);
(4 copies électroniques sur CD);
- Section II : Soumission financière (1 copie papier);
(1 copie électronique sur CD);
- Section III : Attestations (1 copie papier);
(1 copie électronique sur CD).

Les soumissionnaires peuvent présenter leur soumission selon l'une des deux options décrites au paragraphe 7.1.1.

Question 40

Pourriez-vous nous indiquer la date d'achèvement de l'évaluation des soumissions afin que nous puissions confirmer la disponibilité des références?

Réponse 40

Il nous est impossible de vous fournir une date précise. L'évaluation des soumissions commencera la semaine du 27 juillet. La durée du processus dépendra du nombre de soumissions reçues. Il incombe aux soumissionnaires de s'assurer que les personnes citées en référence sont disponibles, conformément aux conditions de la DOC.

Question 41

En ce qui concerne le critère coté C1, devons-nous fournir une preuve de chaque projet présenté pour démontrer l'expérience du gestionnaire en gestion de projet?

Réponse 41

Selon le critère coté C1, « le soumissionnaire a *fait la preuve* que le gestionnaire de projet a de l'expérience dans la gestion générale d'un projet [...] en présentant des projets de gestion antérieurs pour des services similaires à ceux de l'énoncé des travaux ». Il est donc nécessaire de présenter des projets.